



南京理工大学

社会科学版

JOURNAL OF NANJING UNIVERSITY OF
SCIENCE AND TECHNOLOGY (SOCIAL SCIENCES EDITION)

2 **2013**
第26卷 总第139期

学报

团结 献身 求是 创新

1988年10月创刊

2013

南京理工大学学报

2

社会科学版

第26卷

(双月刊)

总第139期 4月20出版

· 名家专栏 ·

中国经济“双陷阱”问题探析 李炳炎, 王冲(1)

· 经济与管理研究 ·

基于Fama-French三因素模型的IPOs长期表现的实证研究 刘玉灿, 韩冠楠(7)

基于(T,R)策略下生产率可控的库存控制研究 刘娟娟, 宋华明, 杨慧, 许前(15)

· 中国发展道路与中国模式 ·

中国特色发展道路的新创举——建设美丽中国 左静(21)

· 现代诗研究 · (栏目主持:南京理工大学诗学研究中心)

身体的秘密痕迹

——翟永明诗歌论 曹梦琰(27)

周亚平诗歌形式实验简论 顾星环(38)

· 知识产权研究 ·

青年奥林匹克运动会特许商品知识产权保护研究 林小爱, 计华(43)

区域知识产权战略实施协同机制体系构建及其实现路径 金明浩(50)

· 文史哲研究 ·

朱熹与南宋书院的兴盛 万书元(60)

客观性的历史之根

——论伊恩·哈金的推理风格 梁文博,蔡 仲(67)

走出阴影

——《金色笔记》中的康复叙述研究 廖延延(74)

· 南社研究 ·

云南南社先贤人文传统的时代观照 赵惠昆(80)

南社与近代新闻报刊业的契合

——以《民国日报》(1916—1924)为例 赵林凤(85)

期刊基本参数:CN32 - 1516/C * 1988 * b * A4 * 96 * zh * p * ¥10.00 * 1000 * 13 * 2013 - 04

执行编辑 张叔宁

英文翻译 陈莲洁

JOURNAL OF NANJING UNIVERSITY
OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

(Social Sciences)

Apr. 2013

Vol. 26 No. 2

Sum. No. 139

CONTENTS

- Exploring Chinese Economy “Double Trap” Dilemma **LI Bingyan, WANG Chong(1)**
- An Empirical Study on the Long - run Performance of IPOs Based on Fama - French Three - factor Model ...
..... **LIU Yucan, HAN Guannan(7)**
- An Inventory Study Based on (T,R) Policy and Controllable Production Rate
..... **LIU Juanjuan, SONG Huaming, YANG Hui, XU Qian(15)**
- Innovations on the Development Path with Chinese Characteristics
——Constructing a Beautiful China **ZUO Jing(21)**
- Soma’s Secret Trails **CAO Mengyan(27)**
- A Brief Discussion to ZHOU Yaping’s Poetic Form Experiments **GU Xinghuan(38)**
- A Probe into Protecting the Intellectual Property of Licensed Products of the Youth Olympic Games
..... **LIN Xiaoai, JI Hua(43)**
- The System Construction and Implementation Paths of the Collaboration Mechanisms of Regional Intellectual
Property Strategies **JIN Minghao(50)**
- ZHU Xi and the Flourishing of Academic Schools in South Song Dynasty **WAN Shuyuan(60)**
- The Historical Roots of Objectivity
——On Ian Hacking’s Reasoning Styles **LIANG Wenbo, KE Wen(67)**
- Walking out of the Shadows
——A Study of Recovery Narratives in *The Golden Notebook* **LIAO Yanyan(74)**
- Reinterpreting Yunnan Nanshe Scholars’ Humanistic Tradition **ZHAO Huikun(80)**
- The Coordination between Nanshe and Modern Chinese Press Industry
——A Case Study of *Republic Daily* (1916 - 1924) **ZHAO Linfeng(85)**